
Pan Łukasz Siekierko zapytał czy obecny Zarząd jest zainteresowany 

kontynuacją projektu budowy hali widowiskowo-sportowej w Białymstoku 

i czy podejmuje jakieś działania w tej kwestii? 

 


